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-Com es presenta aquesta nova temporada 
que començareu a finals d’aquest mes?
-En principi se’ns presenta com una continua-
ció de l’anterior. Tenim una sèrie de persones 
que ja porten algunes temporades en el pri-
mer equip com ara en Moi, l’Urri, en Jordi Arxé 
o en Picola i la resta són noves incorporacions 
per intentar que l’equip lluiti al màxim a la Pri-
mera Nacional Catalana. Aquest és el nostre 
gran objectiu.
-A pocs dies de començar la temporada, 
quina valoració fa del treball que s’està 
desenvolupant fins ara?
-En faig una valoració molt positiva perquè 
hem passat de tot. Primer de començar més 
tard del què és habitual. Ens hem enfrontat 
amb equips que portaven ja uns quinze dies 
d’entrenament i això s’ha notat. Nosaltres fí-
sicament no podíem aguantar més de deu 
minuts a ple rendiment. Però ara que aquest 
dilluns ja hem començat  la tercera setmana 
de preparació ens notem ja forts i amb una 
evolució positiva. Setmana rere setmana hem 
anat evolucionant de forma molt positiva i es-
perem ara arribar en bona forma al comença-
ment de lliga a finals de mes.
-Quin ha de ser ara el treball que queda de 
pretemporada fins el començament de la 
lliga?
-El treball principalment és acoblar al més 
ràpid possible aquells jugadors joves de vint 
anys que s’han incorporat a l’equip com en 
Dani Alonso, el porter Didac o l’Eduard Ferrés. 
Perquè en un equip curt com som nosaltres 
necessitem que aquestes peces es posin a 
treballar ja de seguida. Això suposa que han 
de passar de tenir una valoració d’hoquei de 
júnior a un hoquei sènior i això representa 
molta més responsabilitat i molta més exigèn-
cia tant per part meva com per part seva. 
-Quin ha de ser l’objectiu de l’equip per 
aquesta temporada?
-Home pensa que fa un sèrie d’anys que tre-

ballem junts amb els jugadors que són d’aquí de 
Ripoll i jo com a entrenador, i cada vegada hem 
d’anar millorant. Crec que l’objectiu ha de ser 
mantenir-nos en aquesta categoria, que és molt 
complicada i que tots els equips es reforcen molt 
amb jugadors que abans en equips de Nacional 
Espanyola i que ara per raons econòmiques o per 
altres raons ens trobem equips molt forts. Cada 
partit costa guanyar-lo i poder-te mantenir en una 
zona alta és cada temporada més difícil.
-A nivell personal afrontes una nova temporada 
dins l’entitat, quins són els teus objectius?
-La veritat és que cada temporada tots volem més 
i volem que el nostre treball estigui recompensat. 
Una recompensa és el resultat i jo el que vull és 
guanyar partits, això és claríssim. Vull l’equip en 
forma però també sóc conscient que no lamentaré 
el que no tinc. Intentarem amb el que tenim fer el 
millor possible i continuar com fins ara. La tempo-
rada passada vam acabar anant als Estats Units 
per fer una estada esportiva i això mostra el bon 
ambient que hi ha dins la plantilla.
-La Primera Nacional Catalana és la categoria 
ideal per l’Hoquei Club Ripoll?
-Depèn. Hi ha clubs més petits que estan més 
amunt i ciutats amb equips que estan per sota 
nostra. Tot això depèn dels objectius que es plan-
tegi la gent. Sóc d’aquells que intenten marcar-se 
objectius per sobre una mica de les seves possi-
bilitats perquè això és el que et dóna il·lusió per 
poder fer coses que la gent no espera que facis. 
Penso que el Ripoll si s’ho proposés pot lluitar per 
alguna divisió més. 
-Considera doncs factible que amb l’actual es-
tructura de l’Hoquei Club Ripoll es pugui lluitar 
per estar amb el primer equip en una categoria 
superior?
-Una categoria superior el que comporta és un es-
forç econòmic superior. El treball serà molt sem-
blant a l’actual, però amb un major compromís 
esportiu, amb més entrenaments i més implicació. 
Anys enrere podia representar una major despesa 
econòmica en sous de jugadors, però actualment 
no és així. L’únic que representa és un pressupost 

una mica més elevat que l’actual. Però com et dic 
tot depèn dels objectius que es plantegés la gent.-
A nivell esportiu, quins equips considera que 
poden ser més perillosos?
-La veritat és que és molt difícil de predir. La tem-
porada passada tothom donava per favorit al 
Vilaseca, que havia baixat de categoria i s’havia 
reforçat molt per tornar a pujar; el Calafell, que ha-
via fet un equip molt potent per pujar, o l’Andorra, 
que es va reforçar amb dos argentins. Finalment 
l’Andorra va acabar baixant i els altres dos van es-
tar en zona de descens fins a última hora. Per tant 
es molt complicat de dir quins seran els equips 
punters. A priori els reforços en equips d’entitat 
els poden donar cert avantatge, però després re-
sulta que és molt complicat de tirar endavant els 
partits. 
-A nivell d’entitat m’imagino que és molt impor-
tant que es continuï apostant per treballar amb 
l’esport base?
-Nosaltres, el primer equip, som la façana, el mi-
rall, però si a darrere nostre no hi ha res, no hi ha 
club. Els equips base són el fonament de l’entitat. 
I el que més il·lusió fa és veure que a darrere van 
pujant jugadors, que es va treballant i això és molt 
important. A més mirant altres entitats importants 
que veuen com els perilla el club per la manca 
d’esport base, nosaltres estem molt orgullosos i 
il·lusionats per treballar. Ara hem d’esperar que 
aquests clubs que no treballen la base no vinguin 
a Ripoll a tocar-nos jugadors i que aquest treball 
del dia a dia es veurà en un futur immediat.
-I de l’afició poc més es pot demanar, no?
-La veritat és que no. La prova la tenim en el cap 
de setmana passat que vam anar a Sant Vicente 
de Respeig, a Alacant, en la presentació d’aquest 
equip que juga a Nacional Espanyola i no se si 
hi havia cinquanta persones, amb un equip molt 
més superior que el nostre. A Ripoll és una de les 
pistes a on es pot veure més públic, que anima 
incansablement ja vagin bé o malament les coses. 
La prova la tenim l’any passat en el partit amb el 
Manlleu, que va ser un cas impressionant i que es 
dóna a poques pistes de l’estat espanyol.
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Fidel a l’Hoquei Club Ripoll
■ Pep Rifà repeteix una temporada més al capdavant del primer equip ripollès

Pep Rifà afronta una nova 
temporada al capdavant 
de l’Hoquei Club Ripoll. I 
ho fa amb la satisfacció del 
treball realitzat en passades 
temporades i amb la il·lusió 
de continuar millorant a 
nivell esportiu i com a equip. 
En aquesta entrevista a El 
Ripollès el tècnic del primer 
equip repassa els objectius per 
aquesta temporada i el treball 
que s’està realitzant fins ara 
per posar l’equip a punt. A 
més també destaca l’esforç de 
l’entitat per tirar endavant 
l’esport base i elogia una 
vegada més l’afició ripollesa, 
que considera una de les 
millors que es pot veure en una 
pista d’hoquei patins.
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EL RIPOLLÈS

Pep Rifà posa a punt el primer equip pensant en l’inici de la competició a finals d’aquest mes


